
Nytårshilsen fra Grundejerforeningen – januar 2021 

Så faldt årets første sne og den kom og gik næsten 

samtidig. Men i disse hårdt ramte Corona-tider, så var 

den meget velkommen. Det ses bl.a. af de små 

snemænd, der straks dukkede op hist og her. Gunnar 

klarede snerydning på hovedstierne og resten ser det ud 

til at varmegraderne klarer. 

Som nævnt på generalforsamlingen i juli var fokus på 

udtynding og oprydning i træer, buske og øvrigt vildnis 

på boldbanen. Det projekt er, som alle nok har 

bemærket godt i gang, ja nærmest overstået. 

Der blev efter råd og vejledning fra faglig ekspertise, 

fældet, beskåret, rodfræset og alt blev fjernet. En stor 

omgang i godt samarbejde med en skov-entreprenør, som med stor erfaring og godt udstyr har klaret det 

rigtig godt og helt som aftalt og endda lidt mere end det. Det har givet lys og luft til øvrig beplantning, ja og 

fra legepladsen er der faktisk nu havudsigt. Det kan vi nyde til foråret, når træerne springer ud. 

Det sidste udestående er, at der lige skal maskinfræses i den østlige ende af boldbanen. Det vil ske, når 

jorden er til det.  

Og når foråret nærmer sig sås der græs i stykket og beplantes med 4 -5 egetræer.  

 

I efteråret ryddede Marienlyst Gods plantagen/den lille skov mod Nyrådsvej. Det har givet lys og udsigt for 

mange og for nogen nok også vandkig. 

Her i december blev torvetræerne, af tre raske fyre, beskåret – lidt tidligere end andre år. Imponerende at 

træerne hvert år kan skyde nye grene på 2 – 3 meter – og endda rigtig mange. Men det pynter og derfor 

blev træerne beskåret så tidligt som muligt. 

Et asfalts-sjak v/Anders Lassen gik i efteråret i gang med at lappe lidt huller i asfalten på Sikavænget. Det 

klarede han rigtig godt. Endda så godt, så det vil være genvalg, hvis behovet dukker op igen. 

Vedr. trafiktælling og vejbump på Sikavænget, så afventer vi stadig tilbagemelding fra kommunen. Den 

forventes at den må være på trapperne. Forslag forventes at blive fremlagt på kommende 

generalforsamling. 

 

Det var planlagt, at vi skulle indkøbe bord-bænksæt til bl.a. legeplads her i sensommer/efterår, men tiden 

løb og vi besluttede at vente til foråret. De gamle er udtjente og holdes i live af lidt nødreparationer. 

Og apropos legeplads, så har vi lige pt. besøg af en muldvarp, som er ved at rodfræse plænen. Den tager vi 

nu kampen op med. 

 

Og generalforsamling, den håber vi selvfølgelig på at kunne afholde jfr. vore vedtægter inden udgangen af 

marts. Den er planlagt til afholdelse onsdag d. 31. marts. Om vi kan det i forhold til Corona-restriktioner, 

det må tiden vise. 

Og ellers kan vi alle glæde os over at vort område stadig fremstår i flot og særdeles veltrimmet stand. 

Og hvis man kigger lidt efter, så titter forårsløgene i vore bede faktisk allerede frem. Også de ser frem til 

lysere tider.  

 

Og med dette – godt nytår til alle. 
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